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Svar på motion om öppenhet på den digitala
anslagstavlan
KS 2019/196

Beslut
Kommunfullmäktige bifaller motionen.

Sammanfattning av ärendet
Lutz Rininsland (V) har 2019-04-03 inkommit med motionen ”Öppenhet på den digitala
anslagstavlan”. Genom kommunfullmäktiges beslut 2019-04-24, § 47 remitterades
motionen till kommunstyrelsen och demokratiberedningen. Rininsland yrkar i motionen
att kommunfullmäktige ska besluta att nämndernas handlingar ska göras tillgängliga för
allmänheten på den digitala anslagstavlan, med beaktande av eventuella restriktioner av
lagar och föreskrifter.

Det finns inga lagkrav på vad en nämnd ska publicera i sin kallelse, så en avvägning bör
göras mellan service för allmänheten och skydd för den enskilde när kommunen fattar
beslut mot enskild. Utifrån ett GDPR-perspektiv är det olämpligt att publicera alla
beslutsunderlag på hemsidan. Det hade krävt mycket tid att publicera en
GDPR-kontrollerad version av kallelsen. Publiceras alla handlingar i kallelsen utan
GDPR-kontroll kan det sedan läsas ihop med protokollet, och då röjs eventuell
maskning som görs i protokollet. Mot denna bakgrund föreslås att kommunfullmäktige
avslår motionen. Samtliga ovanstående argument redogörs för i tjänsteskrivelsen under
fördjupad beskrivning av ärendet.

Beslutsunderlag
● Kommunstyrelsens beslut 2020-01-29, § 15

● Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 2020-01-13, § 13

● Demokratiberedningens beslut 2019-10-29, § 2

● Kommunstyrelseförvaltningens tjänsteskrivelse 2019-10-28 samt bilaga

● Kommunfullmäktiges beslut 2019-04-24, § 47

● Motion från Lutz Rininsland, 2019-04-03

Kommunfullmäktiges behandling under sammanträdet

Förslag till beslut på sammanträdet

Utdragsbestyrkande
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Lutz Rininsland (V) yrkade att motionen skulle bifallas. I yrkandet instämde Morgan
Larsson (MBP), Gunnar Lidell (M), Stefan Kärvling (V) och Anders Strand (SD).

Bo Dahlberg (S) yrkade bifall till kommunstyrelsens förslag.

Beslutsgång
Ordföranden redovisade att det fanns två förslag till beslut, nämligen kommunstyrelsens
förslag och Lutz Rininslands yrkande om bifall till motionen.

Ordföranden ställde förslagen mot varandra, och fann att kommunfullmäktige bifallit
Lutz Rininslands förslag.
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